
ZÁPIS č. 7 
z jednání školské komise dne 28.11.2023 

 
Přítomni: Zuzana Sýkorová, Jaromír Beran, Monika Bromovská, Martin Čech, František Adam Jedlička, Jitka 
Šrejberová. Emilie Trakalová, Tomáš Treichel. 

Omluveni: Dagmar Caislová. 

Hosté: Vlaďka Drdová – předsedkyně sociální komise MÚ, Veronika Šporclová – psycholožka ZŠZB. 

Tajemník komise: Jana Burešová. 

Prezenční listina je nedílnou součástí tohoto zápisu, nepodléhá zveřejnění umožňující dálkový přístup. 

Program: 
 

1. Přivítání nového člena 
2. Problematika prevence kriminality 
3. Různé 
4. Závěr 

 
ad 1) Předsedkyně komise p. Sýkorová zahájila jednání a představila nového člena (usnesení Rady Města č. UR-445-
13/23 ze dne 23.8.2023). 
 
ad 2) 
Tématem jednání byla problematika prevence kriminality. Na jednání se z pozvaných osob dostavila p. Drdová, 
předsedkyně sociální komise města Roztoky a psycholožka ZŠZB p. Šporclová, ostatní se omluvili. Projednávali se 
následující oblasti, které v průběhu jednání přešly v diskuzi. 

 Prezentace činnosti vytvořené stálé pracovní skupiny města k prevenci kriminality primární (strategie 
prevence, prevence začíná u rodičů, aktuálně v řešení spíš vzniklé situace, revolutiontrain, třídní schůzky, 
Bakaláři, Twigsee, FB, přednášky, články, atd). 

 Neobsazené místo na MÚ (koordinátora prevence kriminality), nová psycholožka na MŠ. 

 Aktuální situace na školách (nebezpečí sebepoškozování, manipulace učitelů …). 

 Drogová prevence – neziskovky. 

 Důležitost terénního pracovníka, vztahové osoby, případně etopeda.  

 Důležitost mimoškolních aktivity (darujte kroužky dětem, školní klub, DOFe). 

 Dobré příklady MV, oceněné nejlepší projekty MV. 
 
Závěr/usneseni: 

 Členové komise vidí roli koordinátora prevence kriminality ve městě jako velmi důležitou.  
 
ad 3)  

Předsedkyně komise p. Sýkorová pohovořila o semináři pro VISK: Ohleduplnost k přírodě jako samozřejmá 
součást MŠ, aneb zahrada jako pracovní nástroj projektu školních zahrad, jehož výstupem bude prezentace 
využitelná pro potřeby zdejších MŠ. 

Členové komise uvedli návrhy témat pro následující období: problematika šikany, setkávání představitelů 
zájmových volnočasových skupin atd. 

Radní přes školství p. Beran pohovořil o vzniklém rodičovském parlamentu v ZŠZB (tripartita – propojení 
zástupců rodičů z jednotlivých tříd s vedením školy a zástupcem zřizovatele, setkávání cca 2x do roka). 
 
ad) 4 V závěru jednání předsedkyně komise p. Sýkorová poděkovala všem přítomným za účast a ukončila jednání. 
 
Příští schůzka komise se uskuteční dne 23. ledna 2024 od 17:30 hodin, místo setkání bude upřesněno. 
 
Zapisovatel: Burešová, dne 29.11.2023   Ověřovatel a schvalovatel: Sýkorová 
Lhůta pro připomínky členů od 30.11. do 5.12.2023          Ověřeno emailem dne 30.11.2023 


